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13. Sluiting 38 

 39 

Opening 40 

Ferdinand Schotman opent de vergadering om 20.11 uur.  41 

Conform de motie Tol wordt de vergadering aangevangen met het zingen van het ismuslied. 42 

 43 

Vaststellen agenda 44 

De agenda wordt per acclamatie aangenomen. 45 

 46 

Mededelingen 47 

Ferdinand Schotman leest de feitjes van de dag voor.  48 

Ferdinand Schotman zegt dat het bestuur begonnen is het met aanstellen van een 49 

vertrouwenspersoon voor problemen die spelen binnen de vereniging. Hij zegt dat de ALV op de 50 

hoogte zal worden gebracht als dit proces is afgerond. 51 

 52 

Bespreking notulen 66ste ALV 53 

Geheel 54 

Jelmer Bruurs zegt dat Bas Mandos het goed heeft gedaan, de notulen zien er prima uit. 55 

Bas Mandos dankt Jelmer Bruurs. 56 

 57 

Vaststellen notulen 66ste ALV 58 

De notulen van de 66ste ALV worden per acclamatie vastgelegd. 59 

 60 

Bespreking halfjaarverslag 61 

Kaft 62 

Jordi Uijens vraagt waar de slogan vandaan komt. 63 

Ferdinand Schotman zegt dat de slogan een voortzetting is van de slogan genoemd in het 64 

beleidsplan. 65 

Jelmer Bruurs vraagt hoe het eruit ziet. 66 

Ferdinand Schotman zegt dat hij denkt dat het er goed uit ziet, met mogelijkheden tot verbetering. 67 

 68 

Pagina 3 69 

Jelmer Bruurs vraagt hoe het bestuur meer aandacht aan commissies denkt te schenken middels 70 

vernieuwende activiteiten. 71 

Ferdinand Schotman zegt dat het bestuur hier ondersteuning in wil bieden, en het organiseren van 72 

vernieuwende activiteiten wil benadrukken. 73 

Jelmer Bruurs vraagt hoe het organiseren van formele activiteiten beter aangepakt gaat worden. 74 

Ferdinand Schotman zegt dat er al enige lezingen georganiseerd zijn in samenwerking met de 75 

vakgroep. Hij zegt dat er inmiddels ook een bestand ontwikkeld is met welke sprekers benaderd zijn 76 

en welke gereageerd hebben. Tevens heeft het bestuur zelf geïnformeerd naar sprekers rondom de 77 

verkiezingen voor de Provinciale Staten. 78 

Casper Veenhuysen zegt zijn waardering over de brainstorm internationalisering uit te willen 79 

spreken. Hij zegt dat in het stuk staat dat het bestuur niet wenst terug te treden in het IAPSS, terwijl 80 

de vakgroep aangaf dit wel te willen. Hij vraagt hoe de vakgroep hierop gereageerd heeft, en in 81 

hoeverre dit de relatie tussen het bestuur en de vakgroep onder druk zet. 82 
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Ferdinand Schotman zegt dat hij namens het bestuur bij prof. dr. Wissenburg is geweest, die 83 

begripvol reageerde. Hij zegt dat de relatie onveranderd goed is. 84 

 85 

Pagina 4 86 

Jelmer Bruurs zegt dat hij blij is dat de AVG genoemd wordt, het is een mooi en uitgebreid stuk. Hij 87 

wil zijn complimenten uiten. 88 

Bas Mandos bedankt Jelmer Bruurs. 89 

 90 

Pagina 5 91 

Jelmer Bruurs zegt het bestuur stelt dat tweedejaars leden zich vooral laten zien op activiteiten als 92 

borrels, maar later wordt gesteld dat het bestuur zich voor kan stellen dat dergelijke activiteiten 93 

voor die groep minder interessant zijn. Hij zegt dat dit elkaar tegen lijkt te spreken. 94 

Ferdinand Schotman zegt dat dit klopt. Hij zegt dat er bedoeld wordt dat er een groep is die vanuit 95 

hun eerste jaar bij ismus nog naar borrels komt, en een groep is die dit niet meer interessant vindt. 96 

De laatste groep moet met formele activiteiten opnieuw betrokken worden. Hij zegt dat bij de lezing 97 

van luitenant-generaal Broeks ook veel leden aanwezig waren die normaal niet komen. Hij zegt dat 98 

dit in het stuk verduidelijkt zal worden. 99 

 100 

Pagina 6 101 

Jelmer Bruurs zegt dat vaak in de stukjes over de leden terugkomt dat het bestuur met formele 102 

activiteiten leden terug wil winnen. Hij vraagt in hoeverre het bestuur echt denkt dat er mensen 103 

meer komen door alleen formele activiteiten, of dat er meer oplossingen bestaan. 104 

Ferdinand Schotman zegt dat er meer oplossingen bestaan, maar gezien het beleidsplan is de hoop 105 

dat er met het organiseren van formele activiteiten meer mensen getrokken worden. 106 

Linda Gebel zegt dat veel niet-actieve leden gezelligheid elders hebben gevonden, waardoor formele 107 

activiteiten hen meer aan zal spreken. 108 

Jordi Uijens vraagt of dit ook uit de cijfers blijkt. Hij zegt dat dit niet zo lijkt te zijn, op de lezing van 109 

luitenant-generaal Broeks na. Hij zegt zich af te vragen in hoeverre het organiseren van formele 110 

activiteiten dan de oplossing is. 111 

Famke Veenstra zegt dat er bij formele activiteiten misschien minder mensen komen, maar het 112 

betreft wel andere mensen. Ze zegt dit zodoende het waard te vinden. 113 

Jeroen Dols zegt dat er een etentje zou worden georganiseerd om een zekere groep betrokken te 114 

houden. Hij vraagt in hoeverre er een plaatsvervangende activiteit wordt georganiseerd, nu deze 115 

activiteit geannuleerd werd. 116 

Ferdinand Schotman zegt dat de activiteit verleden maandag pas geannuleerd is, dus een eventuele 117 

plaatsvervangende activiteit is nog niet besproken. 118 

Walthiero van der Kamp vraagt waarom het etentje niet door kon gaan. 119 

Ferdinand Schotman zegt dat er op het peilmoment van maandag nul aanmeldingen binnen waren 120 

gekomen. Hij zegt dat het bestuur nog leden persoonlijk heeft benaderd, maar ook daarvan kon 121 

niemand aanwezig zijn. 122 

 123 

 124 

 125 

 126 

 127 
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Pagina 7 128 

Jordi Uijens zegt Ferdinand Schotman te willen complimenteren. Besturen zeggen door de jaren 129 

heen telkens flink in te willen zetten op de collegepraatjes, maar na de tweede week van september 130 

ebt dit streven vaak weg. Hij zegt in de indruk te verkeren dat Ferdinand Schotman dit wel frequent 131 

blijft doen. 132 

Jelmer Bruurs vraagt waarom er gekozen is voor een alfabetische volgorde, de volgorde is nu wat 133 

gek. 134 

Ferdinand Schotman zegt dat de structuur van het beleidsplan is aangehouden, waar er een 135 

alfabetische volgorde werd gehanteerd. 136 

Walthièro van der Kamp zegt dat er tot op heden alleen posters op Instagram zijn geplaatst. Hij zegt 137 

dat dit een goed medium is voor sfeerbeelden van activiteiten. 138 

Bas Mandos zegt dat dit inmiddels weer kan. Het was een vraagstuk binnen het omgaan met de 139 

AVG, maar hij zegt dat er nu veel eerstejaars leden zijn die alsnog toestemming hebben verleend 140 

voor het gebruiken van de beelden. Hij zegt dat het het streven is om dit in het vervolg van het jaar 141 

meer te doen. 142 

Ruben Meijerink zegt dat hij een idee voor de Heraut aan wil dragen. Bij Mercurius wordt het 143 

clubblad ook als PDF meegezonden. Ook zegt hij dat er in het stuk staat dat evenementen een week 144 

van tevoren op Facebook gepubliceerd worden, hij vindt deze richtlijn kort. 145 

Bas Mandos zegt dat de digitale versie van de Heraut doorgaans niet meegezonden kon worden 146 

wegens mogelijke schendingen van afbeeldingsrechten. Inmiddels heeft de hoofdredactie van de 147 

Heraut hier strikter op gelet, waardoor het in overleg met die hoofdredactie nu weer zou kunnen. 148 

Jordi Uijens zegt dat hij het een aardig idee vindt om de Heraut digitaal mee te sturen. Hij zegt dat 149 

het dan echter ook niet meer nodig is om de Heraut fysiek af te drukken. 150 

Ferdinand Schotman zegt dat dit te overwegen is, maar dat hierover nu niets te zeggen valt. 151 

Jelmer Bruurs zegt dat posters en kanalen op sociale media op het TV-scherm gericht naar de gang 152 

worden gepresenteerd. Hij vraagt in hoeverre het bestuur tevreden is het met gebruik van dit 153 

scherm. 154 

Ferdinand Schotman zegt dat het bestuur probeert de posters regelmatig te vernieuwen, maar er is 155 

altijd verbetering mogelijk. 156 

Jelmer Bruurs zegt dat het scherm naar zijn idee te weinig wordt gebruikt. Hij zegt dat er iedere dag 157 

honderden mensen voorbij het scherm lopen, maar dat zij veelal een zwart scherm zien. 158 

Ferdinand Schotman zegt dat hier beter op gelet zal worden. 159 

Irene Wilde vraagt of het tweede scherm, wat naar de kamer zelf gericht staat, ook gebruikt kan 160 

worden. 161 

Ferdinand Schotman zegt dat dit kan, maar dat dit weinig doel dient gezien de posters ook fysiek 162 

opgehangen worden in de kamer. 163 

Jeroen Mooijman zegt dat een tweede scherm hele dagen aan laten onnodig stroom verbruikt, als 164 

de posters ook al in de kamer hangen. 165 

Jelmer Bruurs zegt zich af te vragen of het stuk betreffende de Heraut ook niet bij het deel over de 166 

commissies had gemoeten. 167 

Ferdinand Schotman zegt dat de huidige omgang met het stuk verzocht werd tijdens de beleidsALV. 168 

Jelmer Bruurs zegt dat dit prima is, maar het beleid omtrent foto’s heeft meer te maken met de 169 

commissies dan met promotie. 170 

Jordi Uijens zegt het eens te zijn met Jelmer Bruurs. 171 

Ferdinand Schotman zegt dat hier wat aan toegevoegd zal worden. 172 
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 173 

Pagina 8 174 

Jelmer Bruurs zegt dat er toegevoegd kan worden hoe het gebruik van het scherm is bevallen. Hier 175 

kan meer op gereflecteerd worden. 176 

Ferdinand Schotman zegt dat dit stuk uitgebreid zal worden. 177 

Jelmer Bruurs zegt dat het goed is om te letten op het enthousiasme tijdens eigen activiteiten. Hij 178 

blijft wel komen want hij kent ismus al erg lang, maar er zijn ook veel mensen die voor het eerst 179 

aanwezig zijn en op dat moment de houding peilen. Hij zegt dat wanneer het bestuur zelf niet 180 

enthousiast is, nieuwe leden dat ook niet zullen zijn. 181 

Ferdinand Schotman zegt dat hierop gelet zal worden. 182 

Jelmer Bruurs vraagt wat het plan is voor de filmcommissie de rest van het jaar. 183 

Famke Veenstra zegt dat afgesproken is om drie kwalitatief goede filmpjes uit te brengen. Ze zegt 184 

dat het vooralsnog gewoon niet genoeg is, en voor een volgend bestuur is nu niet te stellen dat het 185 

een succes is. Ze zegt dat indien er nog drie goed ontvangen filmpjes verschijnen, dit zou kunnen 186 

veranderen. 187 

Jelmer Bruurs vraagt of er nu dus nog drie filmpjes komen, bovenop wat er nu verschenen is. 188 

Famke Veenstra zegt dat dit klopt. 189 

Jelmer Bruurs vraagt in hoeverre dit niet wat ambitieus is. 190 

Walthiero van der Kamp zegt dat er momenteel in twee groepjes met elk drie commissieleden 191 

gewerkt wordt aan filmpjes, dit zal goedkomen. 192 

Ruben Meijerink zegt dat hij kudo’s wil geven voor de inschrijfformulieren op de website. 193 

Walthiero van der Kamp zegt dat hij recentelijk het Twitteraccount van ismus wilde bezoeken, maar 194 

dat het account niet leek te bestaan. 195 

Ferdinand Schotman zegt dat dit zijn schuld is. Hij zegt dat hij de geboortedatum van ismus in wilde 196 

voeren, maar Twitter bleek een strikt beleid te hebben omtrent accounts van mensen jonger dan 197 

dertien jaar. Hij heeft inmiddels een formulier ingevuld om de controle over het account terug te 198 

krijgen, maar de tweets voorafgaand aan de 13e verjaardag van ismus zouden verloren zijn gegaan. 199 

Walthiero van der Kamp vraagt in hoeverre de Twitter nog behouden wordt. Hij zegt het beter is 200 

geen Twitter te hebben, dan een account op Twitter zonder interactie. 201 

Ferdinand Schotman zegt dat hij vooralsnog de reis, meerdaagse excursie en allerhande formele 202 

activiteiten via Twitter kenbaar heeft gemaakt, dat is dan ook de insteek. 203 

Ruben Meijerink zegt dat via Twitter mensen aangeschreven kunnen worden. Maar, dan moeten er 204 

inderdaad wel tweets geplaatst zijn. 205 

Jeroen Dols vraagt in hoeverre het plan bestaat om via YouTube promotie te maken. 206 

Ferdinand Schotman zegt dat naar deze optie gekeken zal worden. 207 

 208 

Pagina 9  209 

Jelmer Bruurs zegt een leuke suggestie te hebben. ismus had vroeger een SMS-dienst. Hij zegt dat 210 

SMS niet meer van deze tijd is, maar dat Whatsapp daarvoor in de plaats is gekomen. Veel 211 

verenigingen werken tegenwoordig met een Whatsappgroep waarin alleen de beheerders berichten 212 

kunnen sturen, dat werkt goed. Mensen kunnen met een uitnodigingslink zelf lid worden, met 213 

afspraken over het aantal te sturen berichten per tijdseenheid. Hij zegt dat hij dit ook voor ismus 214 

echt ziet werken. 215 

Ferdinand Schotman zegt dat dit idee bekeken zal worden. 216 

Famke Veenstra vraagt hoeveel mensen er in een dergelijke groep passen. 217 
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Jelmer Bruurs zegt te geloven dat dit aantal 250 mensen bedraagt, maar dat moet ruim voldoende 218 

zijn. 219 

 220 

Pagina 10 221 

Mike van Diemen zegt het te willen hebben over internationalisering en de 222 

internationaliseringscommissie. Hij zegt het ambitieloos te vinden om de conclusie te trekken dat 223 

‘het doorgegeven zal worden’, gegeven het feit dat zowel de internationaliseringscommissie en de 224 

brainstorm internationalisering input hebben opgeleverd. In dat geval heeft dit proces een jaar stil 225 

gelegen. 226 

Ferdinand Schotman zegt dat na de brainstormsessie aan de gang gegaan is met het contacteren van 227 

Europese studieverenigingen. Hij zegt dat hij hier te weinig vaart achter heeft gezet, gezien de mail 228 

vandaag verstuurd is. Dit proces zal versneld worden als reactie ontvangen is. 229 

Mike van Diemen zegt dat er dit jaar dan weinig gebeurd is aan internationalisering. 230 

Famke Veenstra zegt dat veel ideeën uit de brainstormsessie niet meer haalbaar zijn om dit jaar uit 231 

te voeren, zoals het nu nog betrekken van de premasterstudenten. Op dit moment probeert het 232 

bestuur activiteiten ook te promoten in het Engels, wanneer ze interessant zijn voor internationale 233 

studenten. Ze zegt dat er gedaan wordt wat nu nog zinnig is. 234 

Mike van Diemen vraagt wat er dan meegegeven zal worden aan het komende bestuur, zodat zij 235 

meteen aan de slag kunnen. 236 

Arthur Kampschuur zegt dat binnen SVM geregeld wordt dat er tijdens de NSM Welcome Day een 237 

voorstelrondje voor studieverenigingen gepland zal worden. Dat is een goede start, er bestaat de 238 

hoop dat op termijn een eigen avondprogramma mogelijk is. 239 

Ferdinand Schotman zegt dat het bestuur een plan schrijft om mee te geven aan haar opvolgers, 240 

zodat het komende jaar vanaf dag één internationale studenten betrokken kunnen worden met 241 

specifiek op hen gerichte activiteiten. Hij zegt dat hierbij bijvoorbeeld te denken is aan het 242 

speeddaten met Nederlandse studenten. 243 

Irene Wilde zegt dat het wat makkelijk is om het onderwerp naar volgend jaar te verschuiven. Ze 244 

zegt niet te weten in hoeverre er iets is geprobeerd, maar als er nu nog gepromoot wordt bij colleges 245 

met internationale studenten kan er echt nog iets ontstaan. Het is dan in ieder geval daadwerkelijk 246 

geprobeerd. 247 

Ferdinand Schotman zegt dat deze promotie rondom de masterpubquiz is gebruikt. Zo kende het 248 

evenement een Engelse vertaling, werd er gepromoot bij colleges en kreeg het aandacht vanuit de 249 

vakgroep. Er kwamen dertig leden, maar geen enkele internationale student. 250 

Irene Wilde zegt dat er dan nog altijd niet specifiek gericht wordt op internationals. 251 

Kjelt Goutbeek zegt dat er zeker nog mogelijkheden zijn om dit jaar iets voor elkaar te krijgen, dit 252 

draagt ook bij aan het tot een goed advies komen voor een opvolgend bestuur. 253 

Casper Veenhuysen zegt dat veel aanwezigen bij de pubquiz aanwezig waren door contact met 254 

andere ismi. Hij zegt dat veel masterstudenten geprobeerd hebben internationale studenten mee te 255 

nemen, maar deze groep wilde gewoon niet komen. 256 

Jordi Uijens zegt dat er nu nog tijd is om met een goed plan te komen. Een beginnend bestuur heeft 257 

het de eerste periode bizar druk, dus er moet echt een plan zijn waar direct mee gewerkt kan 258 

worden. Hij zegt het stukje nu te summier te vinden, het moet mogelijk zijn om bij een volgende ALV 259 

dit jaar een betere update te presenteren. 260 

Ferdinand Schotman zegt dat hiermee aan de slag zal worden gegaan. 261 
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Pol Muffels zegt dat hij blij is dat het bestuur erkent te laat te zijn geweest met het organiseren van 262 

formele activiteiten. Hij vraagt in hoeverre het bestuur tevreden is over de opkomst en spreiding van 263 

activiteiten. Ook zegt hij visie te missen op het activiteiten- en commissiebeleid. Hij vraagt hoe het 264 

bestuur denkt leden te kunnen behouden binnen het nieuwe roostersysteem. Ook vraagt hij in 265 

hoeverre commissies striker begeleid zijn, zoals gesteld is in het stuk. Hij zegt zich af te vragen in 266 

hoeverre het idee van commissievrijheid wel werkt. 267 

Famke Veenstra zegt dat het vooral voor de formele activiteitencommissie lastig is geweest, gezien 268 

er veel activiteiten bestonden die organisatorische tegenslagen kenden, zoals de activiteit met de 269 

Amerikaanse ambassade. Ook in het contact met het Ministerie van Buitenlandse Zaken ontstonden 270 

problemen, waardoor op het laatste moment de excursie naar De Wereld Draait Door werd 271 

georganiseerd. Daardoor bleef er weinig tijd over om goed te promoten. 272 

Gijs Weijkamp zegt dat er organisatorisch inderdaad tegenslagen waren, maar hier kan beter 273 

rekening mee worden gehouden in het komende halfjaar. Hij zegt dat er ook gewerkt wordt met 274 

backup plannen, zodat evenementen altijd voldoende op tijd gepubliceerd kunnen worden. 275 

Famke Veenstra zegt dat er in de planning al verder vooruit wordt gekeken, om dit te vermijden. 276 

Pol Muffels vraagt, naar aanleiding van een leeg januari en een met activiteiten overladen februari, 277 

hoe het bestuur de spreiding van activiteiten ervaart. 278 

Famke Veenstra zegt dat januari een lastige maand is, gezien de maand geen enkele collegeweek 279 

kent. In februari is het vervolgens erg druk, ook omdat het bestuur het idee had iets in te moeten 280 

halen. Ze zegt het te betreuren dat de spreiding niet gelijkmatig is, maar hier valt weinig aan te 281 

doen. 282 

Jeroen Dols zegt dat het goed is om het aankomende bestuur mee te geven te experimenteren met 283 

activiteiten in januari. Hij zegt in januari aanwezig te zijn geweest in de kamer, en daar waren veel 284 

mensen die zich verveelden en mogelijk wel naar activiteiten waren gekomen. Hij zegt dat er 285 

bijvoorbeeld voor de herkansingsweek meer georganiseerd zou kunnen worden. 286 

Famke Veenstra zegt dat er in januari een formele excursie gepland stond, die uiteindelijk niet door 287 

kon gaan. Dit illustreert dat het niet altijd in de handen van het bestuur of een commissie ligt, dat 288 

maakt het lastig. 289 

Pol Muffels vraagt hoe het geven van vrijheid aan commissies bevalt. Hij zegt dat ismus dit door de 290 

jaren heen steeds meer is gaan doen, maar hij heeft de indruk dat er nu een systeem ontstaat 291 

waarin er gaandeweg het jaar achter gekomen wordt het niet werkt, waarna er strikter toezicht 292 

gehouden wordt. 293 

Famke Veenstra zegt dat dit klopt. Ze zegt dat sommige commissies erg goed omgaan met die 294 

vrijheid, maar ze is er zelf laat achter gekomen dat dit niet voor alle commissies geldt. Ze zegt dat 295 

het sinds de halfjaarlijkse evaluaties beter gaat, waardoor er nu meer activiteiten zijn. 296 

Koen Beekhuis reageert op de stelling van Jeroen Dols, die stelde dat er in de weken voor de 297 

tentamens meer activiteiten georganiseerd moeten worden. Hij zegt dat ismus geen dagbesteding is 298 

voor mensen die niets te doen hebben, het gaat juist om de kwaliteit van de activiteiten. De 299 

masterpubquiz was top, dergelijke activiteiten trekken dan ook veel meer leden. 300 

Jordi Uijens zegt in te willen gaan op het begeleiden van commissies. Hij zegt dat commissies die de 301 

beschikking hebben over een fors budget meer begeleiding moeten krijgen. Nu is er vaak veel geld 302 

over, halverwege het jaar. Deze commissies zouden strakker kunnen worden begeleid, zoals bij de 303 

reis- en meerdaagse excursiecommissie.  304 

Famke Veenstra zegt dat dit klopt. 305 
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Ferdinand Schotman zegt dat dit erkend wordt, maar dat het bestuur ook zelf activiteiten op tracht 306 

te zetten om het begrote geld uit te geven. 307 

Kjelt Goutbeek zegt dat niet vergeten mag worden dat commissies eenjarig werken. Hij zegt dat het 308 

eventjes duurt voor ze op gang komen, waardoor geld uitgeven gedurende het jaar steeds beter 309 

gaat. De financiën geven een slecht beeld van het functioneren van commissies, omdat grote 310 

activiteiten vaak later in het jaar plaatsvinden. 311 

Jordi Uijens zegt zijn opmerking niet als aanval op bepaalde commissies te bedoelen, maar als 312 

argument om commissies sterker te begeleiden. 313 

Milan van Amerongen zegt dat er nu weinig meer aan gedaan kan worden. Hij vraagt wat het 314 

bestuur mee wil geven aan haar opvolging. 315 

Famke Veenstra zegt dat het strakker begeleiden van commissies aan het begin van het jaar een 316 

goed idee is, waarna bepaalde commissies gaandeweg het jaar vrijer kunnen worden gelaten. Ze 317 

zegt dat blijkt dat het in de huidige vorm niet loopt. 318 

Linda Gebel zegt dat het bestuur gemerkt heeft dat het te snel is gestopt met het organiseren van 319 

eigen activiteiten in het eerste halfjaar, omdat na instelling van de commissies je als bestuur deze 320 

commissies ook de ruimte wil geven om veel te organiseren. 321 

Maaike Vink zegt dat de begeleiding moet liggen aan de commissie zelf. De reis- en meerdaagse 322 

excursiecommissie hebben een duidelijk doel met duidelijke draaiboeken voor specifieke 323 

momenten, daar is eerder controle dan forse begeleiding nodig. Een formele activiteitencommissie 324 

heeft geen deadlines en veel vrijheid, daar is het belangrijk om actiever te begeleiden. Ze zegt dat 325 

gedurende het jaar gemerkt wordt of begeleiding nodig is. 326 

Famke Veenstra zegt het hiermee eens te zijn. Ze zegt het slecht aangevoeld te hebben in het eerste 327 

halfjaar, maar dit is verbeterd na de halfjaarlijkse evaluaties. 328 

Jelmer Bruurs zegt dat dit de halfjaarlijkse ALV is, er ligt nog een halfjaar voor ons. Hij zegt dat niet 329 

alles maar doorgegeven hoeft te worden aan het komende bestuur, er kan echt nog wel wat 330 

opgepakt worden. 331 

Ruben Meijerink zegt dat het een goed idee is om commissies aan het einde van het jaar mee te 332 

geven iets te plannen voor september of oktober. Hij zegt dat zodoende zeker is dat deze maanden 333 

gevuld zijn met activiteiten, terwijl de nieuwe commissies opstarten. 334 

Kjelt Goutbeek zegt dat bij andere verenigingen commissies nog zittend zijn tot aan de 335 

bestuurswissel. Hij zegt dat commissies tegelijkertijd aangesteld zouden kunnen worden met het 336 

bestuur, zodat aan het begin van het jaar voldoende georganiseerd wordt. Hier kan over nagedacht 337 

worden. 338 

Borg Muller zegt dat er voor zijn commissie nog heel veel geld over is, waar binnen de commissie 339 

over wordt gesproken. Hij zegt dat de commissie ook niet met een bak geld wil smijten bij één 340 

activiteit, maar ook niet veel geld over wil houden. Hij zegt dat dit lastig is voor de commissie. 341 

Jordi Uijens zegt dat dit een argument is om commissies meer te begeleiden. 342 

Gohar Pogosian zegt dat haar commissie een beerpongtoernooi wilde organiseren, maar dit zou erg 343 

veel geld kosten. Zodoende ontstond de vraag of dat er dan voor februari, maart en april nog genoeg 344 

geld over zou zijn. Ze zegt met Linda Gebel overlegd te hebben hierover. Niet elke activiteit hoeft 345 

heel veel geld te kosten, maar de commissie wil niet aan het einde van het jaar zonder geld zitten. 346 

Jordi Uijens zegt dat er dan samen met de commissaris interne betrekkingen aan het begin van het 347 

jaar een plan kan worden gemaakt om het geld uit te geven. 348 

Gohar Pogosian zegt dat de planning op tijd is gemaakt, met een overzicht van wat te organiseren 349 

per maand. Dit wordt dus al gedaan. 350 
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Kjelt Goutbeek zegt dat het een reële angst is voor commissies om door hun geld heen te geraken. 351 

Het geld kan ook worden gezien als budget, ook voor een individuele activiteit. Hij zegt dat het 352 

mogelijk is om kleine, goedkope activiteiten te organiseren, evenals enkele grote activiteiten die 353 

meer geld kosten. Hij zegt dat het geld beschikbaar is, maar dat commissies nu lang wachten met het 354 

doen van grote uitgaven. 355 

Jordi Uijens zegt dat tijdens het plannen duidelijk kan worden waar aan en wanneer het geld wordt 356 

uitgegeven gedurende het jaar. 357 

Pol Muffels zegt zich aan te willen sluiten bij Kjelt Goutbeek. Het idee van het hanteren van een 358 

budget voor een commissie is nieuw, daar moet mee gestopt worden. Hij zegt dat veel commissies 359 

hier moeite mee blijken te hebben, zonder goede begeleiding van de commissaris interne 360 

betrekkingen en penningmeester. Een budget per activiteit is een veel beter bewezen fenomeen. Hij 361 

zegt dat het bestuur visietechnisch nu goede antwoorden heeft, maar die visie is niet in het stuk 362 

terug te vinden. 363 

Jeroen Dols zegt hij voorstander is van het budgetsysteem. Hij zegt dat de commissies waarin hij 364 

zitting had afgelopen jaar dit erg prettig vonden. Hoe een commissie hiermee omgaat is een tweede, 365 

maar aan het begin van het jaar overzichtelijk hebben hoeveel geld er beschikbaar is is prettig. 366 

Famke Veenstra zegt dat dit goede opmerkingen zijn, maar de discussie vervalt in een spiraal over 367 

hoe het volgend jaar anders moet. 368 

Jelmer Bruurs zegt voorstander te zijn van een budgetsysteem, dit geeft in de begroting een 369 

gedetailleerder beeld. Hij zegt het daarnaast persoonlijk fijn werken. 370 

Ferdinand Schotman zegt dat deze punten meegenomen worden. 371 

 372 

Pagina 11 373 

Milan van Amerongen vraagt of alle voorzitters van de commissies aanwezig zijn. 374 

Famke Veenstra zegt dat niet alle voorzitters aanwezig zijn, maar van vrijwel iedere commissies is 375 

tenminste één lid aanwezig. Ze zegt afgesproken te hebben dat bij voorkeur de voorzitter aanwezig 376 

is, maar dit is niet vereist, mits er een ander lid aanwezig is.  377 

 378 

Pagina 12 379 

Jordi Uijens zegt dat de commissie inderdaad een groter succes dan die van het afgelopen jaar is, 380 

maar dit is geen grote prestatie. Hij zegt dat er van het budget nog geen 25,- euro is uitgegeven, 381 

terwijl er nog een voorraad van 200,- euro aan thermosflessen resteert. Hij vraagt in hoeverre de 382 

commissie dan wel zo’n groot succes is. 383 

Ferdinand Schotman zegt dat dat laatste niets met de commissie van dit jaar te maken heeft. 384 

Jelmer Bruurs zegt dat het niet de verantwoordelijkheid van de huidige commissie is om de 385 

accessoires van vorig jaar te verkopen. Hij zegt dat er nog minstens één accessoire uitgebracht zal 386 

worden die vergelijkbaar is met de truien. De truien kosten niet veel, waardoor ismus maar een euro 387 

per trui bij zal dragen. Hij zegt dat dit ook geldt voor de tweede accessoire. Tevens wil de commissie 388 

een derde accessoire van kleiner kaliber uitbrengen, die eventueel gratis verstrekt zou kunnen 389 

worden om zo het budget op te maken. 390 

Ruben Meijerink zegt dat de commissie een heel groot succes is, gezien er eindelijk een trui 391 

uitgebracht is. Hij zegt dat de tasjes bijvoorbeeld ook nog een keer verkocht zouden kunnen worden, 392 

om zo het budget op te maken. 393 
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Kjelt Goutbeek dat als de derde accessoire niet lukt, wat mogelijk is gezien dit de vorige jaren ook 394 

niet lukte, gezegd kan worden dat het bestuur met het restant aan budget zelf accessoires uit kan 395 

brengen. 396 

Famke Veenstra zegt dat in theorie zou kunnen, maar met het grote succes wordt ook gedoeld op 397 

het intern functioneren van de commissie. Het idee van de derde accessoire komt van de commissie 398 

zelf, het bestuur wil hen geen geld afnemen. 399 

Jelmer Bruurs vraagt of er bij de almanakcommissie niet bedoeld wordt dat er twee eerstejaars 400 

leden in de commissie zitten, in plaats van vier leden met ervaring. 401 

Famke Veenstra zegt dat dit klopt. Ze zegt dat de leden met ervaring de reden zijn dat de commissie 402 

goed loopt. 403 

Jelmer Bruurs zegt gehoord te hebben dat voor het presidium van de cantus louter vrouwen zijn 404 

gevraagd. 405 

Rose Snijders zegt er voor de prosenioren mannen gekozen zijn. 406 

Jelmer Bruurs vraagt of de keuze voor een geheel vrouwelijk presidium bewust was. 407 

Rose Snijders zegt dat de commissie gevraagd is de cantus eens anders te organiseren, waarna de 408 

commissie alleen vrouwen heeft gevraagd voor het presidium. 409 

Jelmer Bruurs zegt dat het goed is dat vrouwen betrokken worden bij ismus in het kader van 410 

emancipatie. Hij zegt dat hij, samen met Ruud Smits, tijdens het kennismakingsweekend voor het 411 

eerst lid van het presidium is geweest, de vernieuwing van het presidium was dus al ingezet. Hij zegt 412 

zich gepasseerd te voelen, omdat hij niet is gevraagd voor het presidium terwijl gevraagd was te 413 

vernieuwen. 414 

Rose Snijders zegt dat hij niet bewust is gepasseerd. 415 

Kjelt Goutbeek zegt dat de cantus niet zo enorm opgeblazen moet worden. Hij zegt dat er vast dertig 416 

mensen zullen zijn die zich gepasseerd voelen, maar het is een activiteit van de feestcommissie die 417 

samen met het bestuur een invulling van het evenement bepaalt. Het is vervolgens aan leden om al 418 

dan niet te komen, hij zegt het onzinnig te vinden dit op een ALV te bespreken. 419 

Luuk Scholman zegt dat het werkelijk onzinnig is dat er op de ALV besproken wordt wie er wel of niet 420 

in het presidium plaats moet nemen. Hij zegt dat de commissie haar gang moet gaan, zolang 421 

iedereen het leuk heeft is het goed. 422 

Jordi Uijens zegt dat de begeleiding van de filmcommissie exemplarisch is voor hoe het niet moet. 423 

Het bestuur zou zelf een planning moeten maken voor de commissie. 424 

Ferdinand Schotman zegt dat de commissie inmiddels beter draait. 425 

Walthièro van der Kamp zegt toe te willen voegen dat Famke Veenstra dit goed opgepakt heeft, en 426 

inmiddels beter betrokken is. 427 

 428 

Pagina 13 429 

Pol Muffels zegt dat er dit jaar driftig gezocht is naar een andere locatie, gezien de bekende nadelen 430 

van de Klonie. Hij zegt mee te willen geven dat tijdens die zoektocht bleek dat veel geschikte locaties 431 

al vol zaten. Het is goed om dit jaar al voor het jaar 2020-2021 een locatie te zoeken. 432 

Ferdinand Schotman zegt dit een goed idee te vinden. 433 

Jelmer Bruurs zegt dat het grootste nadeel van de Klonie de reistijd is. Hij vraagt in hoeverre er 434 

gekeken is naar een ander vervoermiddel dan de trein en bus. 435 

Bas Mandos zegt dat dit binnen het huidige budget voor het kennismakingsweekend volstrekt 436 

onmogelijk is. 437 

Pol Muffels zegt dat een bus vanaf Nijmegen al snel duizend euro kost. 438 
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Pagina 14 440 

Mike van Diemen zegt dat andere verenigingen vaak naar ismus stappen om mee te doen met hun 441 

activiteiten, hij vraagt hoe dit nu met Umoja en JFV is gegaan. 442 

Famke Veenstra zegt dat JFV gemaild heeft graag eens samen te willen werken, toen nog zonder 443 

concreet plan. Umoja bleek iets omtrent het kinderpardon te organiseren, waar de commissie van 444 

ismus ook mee bezig was. Zodoende is er besloten samen een lezing te organiseren. 445 

Mike van Diemen zegt hij een tijd geleden een bericht van Famke Veenstra kreeg over de problemen 446 

die de commissie ervaarde met het regelen van lezingen met grote namen. Hij zegt toegezegd te 447 

hebben te helpen, maar hij heeft hier nooit meer iets van gehoord. Hij zegt dit te betreuren. 448 

Famke Veenstra zegt dat ze met Mike van Diemen of Collin van de Wiel nummers heeft uitgewisseld, 449 

dus deze opmerking kan ze niet zo goed plaatsen. 450 

Ruben Meijerink zegt dat eerder genoemd is dat het regelen van grote namen niet loopt. Hij zegt dat 451 

het doel niet hoeft te zijn dat er per se grote namen komen, hij zegt een interessante spreker veel 452 

leuker te vinden dan een grote naam. 453 

Famke Veenstra zegt dat met grote namen ook niet alleen maar op grote politieke namen wordt 454 

gedoeld, maar juist ook op bijv. personen als luitenant-generaal Broeks. Ze zegt dat weinigen zijn 455 

naam zullen kennen, maar het is iemand met een grote functie en een bijzonder interessant verhaal. 456 

Ferdinand Schotman zegt dat grote politici ook veel andere mensen trekken, dus hier wordt naar 457 

gekeken. 458 

Jordi Uijens zegt dat hij drie jaar geleden lid is geweest van de commissie. Hij zegt zich af te vragen 459 

hoe het onmogelijk is om in een verkiezingsjaar grote namen te regelen. 460 

Mike van Diemen zegt dat dit makkelijk gezegd is. De voorbije twee jaar liep de commissie erg goed. 461 

Hij zegt dat de groep beschikbare grote namen uiteraard steeds kleiner wordt, omdat ze al een keer 462 

gekomen zijn. Zo sloeg Gert-Jan Segers in zijn jaar de uitnodiging af, puur omdat hij al een keer bij 463 

ismus geweest was. 464 

Jordi Uijens zegt dat hij het hiermee eens is. Grote namen houden niet op bij fractievoorzitters van 465 

partijen in de Tweede Kamer. Hij vraagt waarom er hulp is ingeroepen, gezien dat niet in het stuk 466 

vermeld staat. 467 

Famke Veenstra zegt dat commissie veel mails naar potentiële sprekers heeft gestuurd. Zo wilde de 468 

commissie erg graag Rob Jetten strikken. Ze benaderden vervolgens BOW om dit samen op te 469 

zetten, maar toen bleek BOW hem zelf al gereserveerd te hebben. Zodoende kon er een streep door 470 

deze lezing. 471 

Jordi Uijens vraagt hoe een lid met ervaring gaat helpen met het oplossen van dit probleem. 472 

Famke Veenstra zegt dat als er een lid van de commissie van vorig jaar ingevoegd zou worden, hij of 473 

zij in kan zien wat er nu mis gaat. Dit is voor het bestuur lastig, gezien het bestuur vorig jaar geen lid 474 

van de commissie was. 475 

Collin van de Wiel zegt dat de commissie moeite bleek te hebben met hoe de mail naar sprekers 476 

precies geschreven moest worden. Zodoende was er behoefte aan leden met meer ervaring. 477 

Jordi Uijens zegt zich te kunnen herinneren dat er tot en met drie jaar geleden gewerkt werd met 478 

een soort standaardmail. Hij vraagt of die mail nog bestaat. 479 

Mike van Diemen zegt dat dit een non-discussie is. Hij zegt dat het belangrijk is om erover te gaan 480 

zitten, om het vervolgens op te lossen. 481 
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Jelmer Bruurs zegt dat ook voor de meerdaagse excursie subsidie aangevraagd kan worden, tot 75,- 482 

euro per persoon. Het is hier nu te laat voor, maar dit is een goed punt om mee te geven aan het 483 

volgende bestuur. 484 

 485 

Pagina 16 486 

Irene Wilde zegt dat de Heraut vorig jaar positief verbeterde met nieuwe rubrieken en 487 

Facebookberichten over actuele gebeurtenissen. Ze zegt het dit jaar nogal tegen te vinden vallen, 488 

gezien het gebrek aan berichten op Facebook en het gebrek aan vernieuwingen in het blad. Ze zegt 489 

dit te betreuren, gezien de Heraut de potentie heeft een leuk blad te zijn. 490 

Pol Muffels zegt het hiermee eens te zijn. In plaats van veertien mensen van vorig jaar, bestaat de 491 

redactie dit jaar maar uit negen mensen. Dit zorgt ervoor dat elk persoon nu drie artikelen voor een 492 

editie van de Heraut moet schrijven. In het begin van het jaar is gebrainstormd over het online 493 

gedeelte, dat is nog niet afgerond. De reactie op online stukjes van vorig jaar was beperkt, het moet 494 

uiteraard wel de moeite waard zijn om een dergelijk stukje te schrijven.  495 

Irene Wilde zegt dat er eventueel halverwege het jaar een oproep geplaatst kan worden voor 496 

nieuwe redactieleden, of voor mensen die incidenteel een stukje willen schrijven. 497 

Pol Muffels zegt dat er hard gewerkt wordt aan het uitbreiden van de redactie, om zo de door Irene 498 

Wilde genoemde zaken te verbeteren. 499 

 500 

Pagina 17 501 

Luuk Scholman vraagt of er verlies kan worden gemaakt over Mengelmoes, en in hoeverre er een 502 

risico bestaat voor ismus. 503 

Arthur Kampschuur zegt dat er positief begroot is. De kaartverkoop start vandaag en Mundus is 504 

inmiddels al uitverkocht. Hij zegt dat er al heel veel geld over is, indien alle kaarten verkocht worden. 505 

Dit geld zou besteed worden aan een volgend feest. Student Life heeft op 5 maart een vergadering 506 

waarbij besproken wordt in hoeverre er garanties worden gegeven betreffende het dekken van 507 

eventuele verliezen. 508 

Luuk Scholman vraagt wat er met een eventuele winst gebeurt. 509 

Arthur Kampschuur zegt dat deze winst gespaard blijft. De locatie is bij een volgende editie duurder, 510 

waar de winst voor gebruikt kan worden. 511 

Luuk Scholman vraagt wat er gebeurt met de winst als er besloten wordt geen volgende editie te 512 

organiseren. 513 

Arthur Kampschuur zegt dat er dan een evenredige winstverdeling plaats zal vinden, wat 514 

contractueel vastgelegd is. 515 

Milan van Amerongen vraagt of de vergadering van 5 maart dan niet erg laat is. 516 

Arthur Kampschuur zegt dat Student Life maar eenmaal per maand vergadert en intern traag werkt. 517 

Hij zegt ervan uit te gaan dat de garanties worden toegezegd, terwijl ze vermoedelijk niet nodig 518 

zullen zijn. 519 

Milan van Amerongen zegt dat dit klopt, maar het is goed om op tijd een garantie te hebben. 520 

Arthur Kampschuur zegt dat dit klopt, dit is te laat opgepakt in verband met bestuurswissels. 521 

Pol Muffels zegt het erg jammer te vinden om te zien met hoeveel gemak een Mengelmoes wordt 522 

georganiseerd, terwijl het bestuur ogenschijnlijk weinig moeite steekt in internationalisering. Sinds 523 

de uittrede uit het IAPSS is er een commissie geweest waar nu weinig mee gedaan wordt. 524 

Vervolgens is er een brainstormsessie georganiseerd, waarna er weer een halfjaar vergooid is voor 525 

het schrijven van een brief aan veertien verenigingen. Hij zegt het schandalig te vinden, en vraagt 526 
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hoe het bestuur het contrast tussen het organiseren van Mengelmoes en het omgaan met 527 

internationalisering zelf ziet. 528 

Ferdinand Schotman zegt dat Pol Muffels gelijk heeft. Hij zegt dat hij sneller had moeten zijn met het 529 

versturen van de mail naar de verenigingen. Dit is goed besproken met prof. dr. Wissenburg, maar er 530 

had inderdaad meer prioriteit aan moeten worden gegeven. 531 

Pol Muffels vraagt wat de verwachtingen van de vakgroep zijn omtrent internationalisering en ismus 532 

dit jaar. 533 

Ferdinand Schotman zegt dat de plannen omtrent het contacteren van andere verenigingen bekend 534 

zijn, alsmede het plan voor internationale studenten. Hier is de vakgroep erg positief over. Prof. dr. 535 

Verbeek heeft in een gesprek wat gisteren plaatsvond geen concrete punten aangegeven waar mee 536 

aan de slag zou moeten worden gegaan. 537 

Famke Veenstra zegt dat de vergelijking maken tussen Mengelmoes en internationalisering 538 

onterecht is. Mengelmoes is een project waar alleen Arthur mee bezig is, internationalisering heeft 539 

daar niets mee te maken. 540 

Pol Muffels zegt hij dit snapt, gezien de andere manier van samenwerken. Het vereist echter wel 541 

allebei inzet en prioriteit vanuit het bestuur. Hij zegt dat Mengelmoes leuk maar optioneel is, 542 

internationalisering is echt nodig maar staat nu stil. 543 

Ferdinand Schotman zegt dat hij dit snapt en beter op zal pakken gedurende de rest van het jaar. 544 

 545 

Jelmer Bruurs zegt dat Mengelmoes niet helemaal optioneel is, gezien het een Management 546 

Madness-feest vervangt. 547 

Kjelt Goutbeek zegt dat de twee genoemde zaken totaal niet vergelijkbaar zijn. Wanneer een 548 

evenement goed georganiseerd wordt, hoeven niet telkens de prioriteiten van het bestuur in twijfel 549 

te worden getrokken, gezien het een niet per se ten koste gaat van het andere. Hij zegt het gek te 550 

vinden om termen als schandalig te gebruiken binnen de discussie omtrent internationalisering. 551 

Voorheen was ismus lid van IAPSS en gebeurde er verder ook niets. De ALV droeg na de stemming 552 

over de uittrede uit het IAPSS ook geen alternatief aan. Hij zegt dat het zonder lid te zijn van een 553 

samenwerkingsverband internationalisering gewoon een heel moeilijk onderwerp is. 554 

Jordi Uijens vraagt of er op de volgende ALV een update zal worden gegeven over 555 

internationalisering. 556 

Ferdinand Schotman zegt dat dit zo is. 557 

 558 

Pagina 18 559 

Jordi Uijens vraagt of er niets meer te melden valt onder het SOFv, zoals bijvoorbeeld de 560 

reissubsidies. 561 

Ferdinand Schotman zegt dat dit toegevoegd zal worden. 562 

Irene Wilde vraagt of het klopt dat er in vergelijking met het vorige jaar nog een Management 563 

Madness-feest minder wordt georganiseerd. 564 

Arthur Kampschuur zegt dat dit klopt. 565 

Irene Wilde vraagt waarom dit zo is. 566 

Arthur Kampschuur zegt dat dit aan Synergy te wijten is. 567 

Irene Wilde zegt dat dit vorig jaar al gedoe opleverde. Ook nu is er weer een tussenoplossing nodig 568 

door een vereniging die dwars ligt. 569 

Arthur Kampschuur zegt dat de verdeling dit jaar al vastgelegd was voor hij binnen SVM 570 

functioneerde. 571 
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Kjelt Goutbeek zegt dat dit inderdaad in zijn bestuursjaar besloten is. 572 

Jelmer Bruurs vraagt of het klopt dat er zes in plaats van vier feesten worden georganiseerd, ten 573 

opzichte van het vorige jaar. 574 

Arthur Kampschuur zegt dat inclusief de editie tijdens de introductieweek, er vier Management 575 

Madness-feesten en twee BiEM-feesten worden georganiseerd. 576 

Jordi Uijens zegt zijn complimenten te willen uiten jegens Ferdinand Schotman. Hij zegt blij te zijn 577 

om te zien dat het is gelukt een tweede PvP-activiteit te organiseren, laat staan in Nijmegen. 578 

Milan van Amerongen zegt dat hij nog niets heeft gezien van deze activiteit, terwijl de activiteit al 579 

halverwege maart plaats zou vinden. 580 

Ferdinand Schotman zegt dat er momenteel nog gekeken wordt naar een locatie voor het diner. 581 

Milan van Amerongen vraagt wanneer de promotie opgestart wordt. 582 

Ruben Meijerink vraagt op welke datum de activiteit plaats zal vinden. 583 

Ferdinand Schotman zegt dat de promotie zo snel als mogelijk opgestart wordt. De datum van de 584 

activiteit is 18 maart. 585 

Casper Veenhuysen zegt wat het streven is aan opkomst van niet-Nijmeegse politicologen. 586 

Ferdinand Schotman zegt dat er geen concreet streven is besproken, maar dat is afgesproken dat 587 

alle verenigingen actief promoten. 588 

Irene Wilde zegt dat het liever vandaag dan morgen online gepubliceerd wordt. 589 

Ferdinand Schotman zegt dat dit in orde komt. 590 

Fenne Saalmink zegt dat ze lid is van de PiP-commissie, maar dat deze activiteit daar niet echt is 591 

besproken. Dit zegt ze een beetje gek te vinden, wellicht is het derhalve goed om met PvP te 592 

bespreken er echt aandacht aan te geven, als de commissie er al niets van weet. 593 

Kjelt Goutbeek zegt dat de eerder besproken Whatsappgroep ook gebruikt kan worden om de 594 

datums door te geven van evenementen die niet openlijk gepromoot kunnen worden.  595 

Milan van Amerongen zegt zich te kunnen herinneren dat het contact tussen het PvP en de PiP-596 

commissie vorig jaar moeizaam liep. Hij vraagt in hoeverre hier ook dit jaar sprake van is. 597 

Fenne Saalmink zegt dat Ferdinand Schotman goed communiceert met zowel Tobias als haar over de 598 

voortgang. Er bestonden wat opstartproblemen door slechte communicatie tussen de leden van de 599 

commissie en het opstappen van de voorzitter, maar het loopt nu goed. 600 

Ferdinand Schotman zegt dat de PiP-commissaris nu ook als voorzitter fungeert, dus er bestaat 601 

intensief contact. 602 

Jelmer Bruurs vraagt wat er georganiseerd wordt tijdens het introfestival en tijdens Radboud By 603 

Night. 604 

Arthur Kampschuur zegt dat er bij Radboud By Night een filmavond wordt georganiseerd. Tijdens het 605 

introfestival zal er weer een silent disco worden georganiseerd. 606 

 607 

Pagina 19 608 

Ruben Meijerink zegt dat VvA steeds minder relevant wordt. Niemand interesseert het echt nog, 609 

inclusief de deelnemende besturen zelf. 610 

Ferdinand Schotman zegt dat het er uit gewoonte vermeld staat. Hij vraagt in hoeverre de ALV het 611 

kopje VvA zou missen in het verslag. 612 

Jelmer Bruurs zegt dat aan het volgende bestuur kan worden meegegeven dat dit geen relevant 613 

verband is voor verslagen. 614 

Kjelt Goutbeek zegt dat het er dan nu ook uit kan. 615 

Ferdinand Schotman zegt dat dit meegenomen zal worden. 616 



14 
 

 617 

Pagina 20 618 

Luuk Scholman vraagt hoe het contact met de Atlantische Commissie nu verloopt, gezien de 619 

jaarverslagen die blijkbaar geschreven hadden moeten worden in onder andere zijn jaar. 620 

Arthur Kampschuur zegt dat het contact met Lennart moeizaam is. Lennart had zelf vermoedelijk 621 

geen idee dat de jaarverslagen vereist waren, daar werd hij op geattendeerd door zijn 622 

leidinggevende tijdens het tekenen van het contract. Hij zegt dat hij de verslagen nu kloppend 623 

maakt, waarna ze opgestuurd worden. 624 

MIlan van Amerongen wil zijn complimenten uiten jegens Arthur Kampschuur, hij zegt het gevoel te 625 

hebben dat Arthur Kampschuur goed bezig is. 626 

Jelmer Bruurs vraagt of het klopt dat hij leest dat ismus 5% van de totale omzet van DressMe krijgt. 627 

Arthur Kampschuur zegt dat het hier gaat over individuele bestellingen door leden. 628 

Jelmer Bruurs zegt dit alsnog mooi te vinden. 629 

Pol Muffels zegt dat hij de nieuwe membercard fantastisch vindt en hij blij is met de deal met 630 

DressMe. 631 

Irene Wilde vraagt of het resterende bedrag van de Atlantische Commissie bij de 1250,- euro 632 

inbegrepen zit. 633 

Arthur Kampschuur zegt dat dit niet zo is. 634 

Irene Wilde zegt dat Arthur Kampschuur goed bezig is, maar dat 200,- euro extra in het tweede 635 

halfjaar ambitieus is. 636 

Arthur Kampschuur zegt dat hij voor ongeveer 300,- euro toegezegd heeft gekregen. 637 

Luuk Scholman vraagt wanneer Arthur Kampschuur dit wist. 638 

Arthur Kampschuur zegt dat dit na het schrijven van het halfjaarverslag viel. 639 

 640 

Pagina 21 641 

Jelmer Bruurs zegt dat John en Marion beter vervangen kan worden door de eigenaren van Lenthe. 642 

Casper Veenhuysen zegt dat de aanwezigheid van onder andere disputen bij Lenthe besproken is 643 

aan het begin van het jaar. Hij zegt het fijn te vinden om te zien dat er afspraken mee zijn gemaakt. 644 

Maaike Vink zegt dat er tijdens de laatste borrel veel binnen gerookt werd. 645 

Arthur Kampschuur zegt dat afgesproken is dat dit niet gebeurt, wat over het algemeen goed gaat. 646 

Maaike Vink zegt dat het eerder in het jaar niet zo was, maar tijdens de naborrel van diner rouler 647 

werd er aan de bar wel gerookt. Ze zegt een gezellige avond gehad te hebben, maar ze verliet de 648 

borrel vroegtijdig omdat ze niet binnen in de rook wilde staan. 649 

Pol Muffels vraagt of er met Lenthe besproken is dat ismus zou borrelen die avond. 650 

Arthur Kampschuur zegt dat dit zo is. 651 

Pol Muffels zegt dat er dan niet gerookt had mogen worden. Hij zegt dat veel vaste gasten roken, 652 

behalve wanneer John en Marion ze zeggen dat het wegens ismus die avond niet kan. 653 

Irene Wilde zegt dat John op een recentelijke borrel ook rokend achter de bar stond. Ze zegt dat 654 

afgesproken is dat er niet gerookt wordt, dus is het prima om de dag na een borrel even te melden 655 

dat het vervelend was, John en Marion waren vorig jaar erg begripvol. Ze zegt dat het ervoor zorgt 656 

dat mensen niet meer naar een borrel willen komen. 657 

Luuk Scholman zegt dat het nog niet besproken is, maar tijdens de naborrel van het diner rouler 658 

komt iedereen verspreid binnen. Hij vraagt in hoeverre er een idee bestaat om dit te veranderen. Hij 659 

zegt het gezellig gevonden te hebben, maar hij stond wel twee uur verdwaald in Lenthe. 660 
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Jeroen Dols zegt dat het bestuur het onbewust al opgelost heeft, door de borrel de laatste keer bij 661 

TKB te houden. Bij Lenthe is het na een dergelijke activiteit gewoon niet meer leuk, in TKB wel. 662 

Jelmer Bruurs zegt dat het echt belangrijk is om de tijden enigszins aan te houden, dat is ook veel 663 

fijner voor de kookteams. Het is belangrijk iedereen hiervan bewust te maken. 664 

Famke Veenstra zegt dat het als bestuur lastig is, als je niet overal tegelijkertijd kunt zijn. De vraag is 665 

daarnaast in hoeverre er mensen echt naar luisteren. 666 

Jelmer Bruurs zegt dat het handig is om van te voren te benadrukken dat de tijden leidend zijn. 667 

Fenne Saalmink zegt dat ze twee diner roulers heeft bijgewoond. De eerste keer woonde ze nog niet 668 

in Nijmegen. Ze zegt dat ze daardoor de laatste trein terug moest nemen, en het nagerecht moest 669 

missen. Daarom is het schema belangrijk. 670 

Ferdinand Schotman zegt dat het duidelijk is dat hierop gelet moet worden. 671 

Sya Velthuis zegt dat niet vermeld is dat de bon bewaard moest blijven, waardoor er nu kookteams 672 

zijn die hun compensatie niet krijgen. 673 

Linda Gebel zegt dat ze hier nu niets meer aan kan doen, behalve beloven het een volgende keer te 674 

benadrukken. 675 

Mike van Diemen zegt dat van tevoren afgesproken is dat de kookteams 25,- euro ontvangen, dus er 676 

is geen verantwoording benodigd. 677 

Linda Gebel zegt dat duidelijk moet zijn waar het geld aan uitgegeven wordt, en declaraties vinden 678 

nou eenmaal plaats middels bonnetjes. 679 

Kjelt Goutbeek zegt dat het strikt aanhouden van het schema betekent dat een borrel bij TKB een 680 

slecht idee is. Rond de TKB bestaat het stigma dat je er sowieso wel eindigt, waardoor mensen zich 681 

nog minder aan zullen trekken van de gegeven tijden. 682 

Famke Veenstra zegt dat het een discussie betreft waar iedereen het zijne van denkt, dat is niet zo 683 

zinvol voor tijdens deze ALV. 684 

Kjelt Goutbeek zegt dat een lid wat geld ontvangt zonder bonnetje financieel voordeel geniet, wat 685 

niet mag. 686 

Ruben Meijerink zegt dat een gratis biertje binnen een bepaald halfuur zou kunnen helpen. Ook zegt 687 

hij dat een gebrek aan bonnetjes in zijn tijd werd opgelost met een gedicht. Hij zegt dat indien het 688 

niet aangegeven is in de mail, terwijl gesteld is dat kookteams 25,- euro ontvangen, de 25,- euro 689 

uitgekeerd moet worden. 690 

Linda Gebel zegt dat ze niet overtuigd is. 691 

Ruben Meijerink zegt dat de vereniging in dat geval echt een stap te ver gaat. 692 

Ferdinand Schotman zegt dat de discussie gevoerd is. Hij zegt dat het besproken zal worden, maar er 693 

kunnen nu geen toezeggingen gedaan worden. 694 

Casper Veenhuysen vraagt of er een motie kan worden ingediend betreffende het uitkeren van 25,- 695 

euro aan alle kookteams. 696 

Mike van Diemen zegt dat er dan teruggekomen wordt op het punt van Kjelt Goutbeek. Het uitkeren 697 

van 25,- euro aan alle kookteams schendt artikel 5. 698 

Ruben Meijerink zegt dat er af en toe ook gewoon normaal nagedacht moet kunnen worden. 699 

Jeroen Dols vraagt of hier nu echt een discussie over wordt gevoerd. Kookteams die een bonnetje 700 

indienen voor minder dan 25,- euro, krijgen ook minder betaald. Zodoende is er een bonnetje nodig. 701 

Hij zegt het vervelend te vinden dat het niet in de mail stond en het is vervelend voor Sya Velthuis, 702 

maar een bonnetje is gewoon nodig. 703 

 704 

 705 
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Pagina 23 706 

Famke Veenstra zegt dat in het overzicht vergeten is de activiteit naar NEC mee te nemen. De 707 

opkomst bedroeg hier negentien leden, dit wordt alsnog in het verslag verwerkt. 708 

 709 

Pagina 24 710 

Jeroen Dols vraagt wat het bestuur vindt van het moordspel van dit jaar. 711 

Famke Veenstra zegt dat het dit jaar jammerlijk verlopen is. 712 

Gohar Pogosian zegt dat ze dit snapt, maar de commissie heeft veel tegenslagen gekend. Ze zegt te 713 

hebben aangegeven dat leden zich moeten melden, maar dit gebeurt vervolgens niet. Ze zegt dat dit 714 

niet aan het bestuur ligt. 715 

Jeroen Dols zegt dat het bestuur er wel verantwoordelijkheid over draagt, maar verder zegt hij de 716 

argumenten van Gohar Pogosian te snappen. 717 

Famke Veenstra zegt dat er echt geprobeerd is wat binnen de mogelijkheden viel. Op een gegeven 718 

moment kun je niets meer doen. Ze zegt dat ismus geen geld verliest en er geen consequenties aan 719 

zitten, dus meer dan jammerlijk is het ook niet. 720 

 721 

Pagina 25 722 

Gohar Pogosian zegt dat het jammer is dat eerstejaars leden niet naar lezingen konden wegens 723 

verplicht onderwijs binnen het vak Internationale Organisaties. Ze zegt dat dit een deel van de lage 724 

opkomst verklaart. 725 

Arthur Kampschuur zegt dat lezingen soms maanden van tevoren vastgelegd moeten worden, terwijl 726 

de roosters dan nog niet duidelijk zijn. Hij zegt dat dit soms nou eenmaal gebeurt, daar valt verder 727 

niets aan te doen, hoe jammer ook. 728 

 729 

Geheel 730 

Irene Wilde zegt mee te willen geven dat wellicht niet alles goed gaat, maar veel ook wel. Ze zegt dat 731 

er nu erg veel eerstejaars op de ALV aanwezig zijn en in de kamer is het vaak druk. Het bestuur heeft 732 

door wat er mis gaat, maar ze zegt dat het bestuur uit mag stralen dat het zelf ook plezier in hun jaar 733 

ervaart. Het is een leuk jaar, het is goed om te proberen dat ook zo te houden. 734 

Jelmer Bruurs zegt dat het er prima uitzag, terugkomend op de vraag gesteld op de kaft. 735 

 736 

 737 

 738 

 739 

 740 

 741 

 742 

 743 

 744 

 745 

 746 

 747 

 748 

 749 

 750 
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Stemming halfjaarverslag 751 

Irene Wilde zegt gemachtigd te zijn door Sara Kok. 752 

Mike van Diemen zegt dat dit volgens het HR niet mag, een lid kan alleen tijdens een schorsing of bij 753 

aanvang van de vergadering een machtiging afgeven. 754 

Ferdinand Schotman schorst de vergadering om 22.15 uur. 755 

Ferdinand Schotman heropent de vergadering om 22.15 uur. 756 

Famke Veenstra leest het quorum voor. 757 

Ferdinand Schotman legt de stemprocedure uit. 758 

 759 

Aanwezig: 35 760 

Machtigingen: 5 761 

Totaal: 40 762 

 763 

Voor: 35 764 

Tegen: 0 765 

Onthouding: 5 766 

 767 

Het halfjaarverslag is aangenomen. 768 

Ferdinand Schotman schorst de vergadering om 22.18 uur. 769 

Ferdinand Schotman heropent de vergadering om 22.46 uur. 770 

 771 

Ferdinand Schotman zegt dat Casper Veenhuysen een motie heeft ingediend. Hij nodigt Casper 772 

Veenhuysen uit om zijn motie voor te lezen aan de ALV. 773 

Casper Veenhuysen leest zijn motie voor aan de ALV. 774 

Linda Gebel zegt dat ze hier als penningmeester op tegen is. Ze zegt een administratieplicht te 775 

hebben, waar ze in dit voorstel niet aan zou voldoen. Ze zegt dat het maken van een uitzondering 776 

een zeker precedent schept. 777 

Jordi Uijens zegt het eens te zijn met Linda Gebel. Het uitbetalen van leden zonder bewijs van 778 

betaling schendt artikel 5 van het HR. 779 

Gohar Pogosian zegt dat dit een eenmalige actie is en het is duidelijk om welke leden het gaat. Ze 780 

zegt dat het administratief een risico kan zijn, maar dit moet eenmalig toegestaan kunnen worden. 781 

Het bestuur maakte een fout, nu zijn de leden daar de dupe van. 782 

Kjelt Goutbeek zegt dat moties niet bindend zijn, het bestuur kan derhalve ervoor kiezen om niets 783 

met een aangenomen motie te doen. Hij zegt dat indien Linda Gebel nu aangeeft geen gevolg te 784 

geven aan de motie, het behandelen hiervan ook geen zin heeft. 785 

Pol Muffels zegt het eens te zijn met Kjelt Goutbeek. Hij zegt dat er eerst ingestemd moet worden 786 

met een agendawijziging, voordat de motie behandeld wordt. 787 

Ferdinand Schotman vraagt of er bezwaar is tegen het behandelen van de motie. 788 

Pol Muffels geeft te kennen hiertegen te zijn. 789 

Kjelt Goutbeek zegt dat het belangrijk is om te weten wat Linda Gebel met de motie zou doen. 790 

Casper Veenhuysen zegt dat hij de motie niet doorzet indien Linda Gebel aangeeft geen gevolg aan 791 

de motie te geven. 792 

Linda Gebel zegt dat ze moet handelen binnen haar administratieplicht, en daar kan ze geen 793 

uitzondering op maken. 794 

 795 
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Bespreking financieel halfjaarverslag 796 

Ferdinand Schotman zegt dat negentien leden niet voldaan hebben aan het betalen van de 797 

contributie. Deze leden hebben de kans gekregen bezwaar aan te tekenen. Hij zegt dat het voorheen 798 

gebruikelijk was om deze leden te royeren, maar de statutencommissie heeft inmiddels ontdekt dat 799 

dit pas kan aan het einde van het boekjaar van de penningmeester. Zodoende zouden de leden nu 800 

geschorst worden, met de mogelijkheid om tot de verkiezings-ALV bezwaar aan te tekenen. 801 

Jelmer Bruurs zegt dat het dan gaat om de wissel-ALV, in plaats van de verkiezings-ALV. 802 

Linda Gebel zegt dat de wissel-ALV na het aflopen van haar boekjaar plaatsvindt. Het royement moet 803 

voor het einde van het boekjaar plaatsvinden, maar de ALV moet toestemming geven voor een 804 

royement. Zodoende klopt het gekozen moment. 805 

Ferdinand Schotman schorst de negentien desbetreffende leden. 806 

 807 

Pagina 4 808 

Pol Muffels zegt dat bij de debiteuren twee leden vermeld staan die het gala van 2018 niet hebben 809 

betaald. Hij zegt te weten dat de penningmeester van het vorige bestuur hier achteraan gegaan is, 810 

maar hij vraagt zich af of deze leden inmiddels de toegang tot activiteiten en commissies ontzegd is. 811 

Linda Gebel zegt dit niet te weten, maar dit moet inderdaad wel. Ze zegt hier achteraan te gaan, 812 

indien ze niet betalen zullen ze op de eerstvolgende ALV geschorst worden. 813 

 814 

Pagina 6 815 

Linda Gebel zegt dat de afschrijvingen ICT in dit verslag suggereren dat de afschrijvingen nog niet 816 

gedaan zijn, maar dat het verschil met de begroting nul is. Dit klopt niet, het verschil dient 308,93 817 

euro te bedragen. Ze zegt dit te veranderen. 818 

Jeroen Dols zegt dat er op het kennismakingsweekend een winst is behaald van 41,19 euro. Hij zegt 819 

dat dit vorig jaar ook zo was, waarna naar aanleiding van een motie de winst is uitbetaald aan de 820 

deelnemers. Hij vraagt waarom dit nu niet zo is. 821 

Linda Gebel zegt dat het bedrag nu kleiner is dan één euro per persoon, zodoende heeft ze het 822 

bedrag niet uitgekeerd. 823 

Jordi Uijens zegt dat de hoogte van het bedrag er niet toe doet. Hij zegt dat leden betalen voor 824 

deelname aan de activiteit. Indien daar geld van overblijft terwijl ismus een bijdrage heeft 825 

vastgesteld, dient het overgebleven geld dus terug te vloeien naar de leden.  826 

Ruben Meijerink zegt dat voor de komende jaren een idee is om een richtlijn voor de prijs te geven, 827 

waarna achteraf betaald wordt. Dat lost dit probleem op. 828 

Jelmer Bruurs zegt dat deze discussie al lang bestaat. Het is lastig om als net gekozen 829 

kandidaatsbestuur te promoten met een prijs die geen vaste waarde heeft. 830 

Luuk Scholman zegt dat achteraf betalen onhandig is, ook gezien veel leden maar een deel van het 831 

weekend bijwonen. Zodoende ontstaat er mogelijk een situatie waarin ismus verlies zou kunnen 832 

lijden. 833 

Famke Veenstra zegt dat deze discussie nu niet relevant is. 834 

Kjelt Goutbeek zegt dat het lastig is om het bedrag achteraf te betalen. Via de automatische incasso 835 

kan achteraf afgerekend worden wat daadwerkelijk uitgegeven is. 836 

Linda Gebel zegt dat ze het genoemde bedrag uit zal keren aan de deelnemers van het 837 

kennismakingsweekend. 838 

 839 

 840 
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Pagina 7 841 

Pol Muffels vraagt hoe het er voor staat met de boekengelden. Hij vraagt in hoeverre de 500,- euro 842 

behaald gaat worden. 843 

Linda Gebel zegt dat dit jaar 698,49 euro is ontvangen aan boekengelden. Gezien haar voorganger 844 

1100,- euro had begroot, is er 401,51 euro afgeboekt vanuit de onvoorziene uitgaven. 845 

Linda Gebel zegt dat de ismuscamera finaal stuk is en er zodoende een nieuwe camera nodig is. Ze 846 

zegt dat er naar een nieuwe camera gekeken zal worden, waardoor de afschrijvingen overschreden 847 

zullen worden. 848 

Walthièro van der Kamp vraagt of meegenomen zal worden dat de camera ook door de 849 

filmcommissie wordt gebruikt. 850 

Linda Gebel zegt dat dit klopt. 851 

Pol Muffels zegt dat het bestuur best het jaarbedrag mag gebruiken voor een nieuwe, ditmaal 852 

goede, camera. 853 

Jelmer Bruurs zegt dat het goed is om uit te zoeken wat er qua publiceren mogelijk is met de foto’s. 854 

Ferdinand Schotman zegt dat dit meegenomen zal worden. 855 

 856 

Pagina 11 857 

Pol Muffels zegt dat er nagedacht kan worden over de 2000,- euro die bestemd was voor 858 

internationalisering.  859 

Linda Gebel zegt dat dit nog dit jaar zal gebeuren. 860 

Milan van Amerongen vraagt of er zicht is op wanneer de resterende sponsorbedragen ontvangen 861 

mogen worden. 862 

Arthur Kampschuur zegt dat Calco spoedig betaalt, verder zullen de bedragen geleidelijk binnen 863 

komen, maar voor het einde van het boekjaar. 864 

 865 

Pagina 13 866 

Jordi Uijens zegt zijn complimenten te willen uiten voor de hoge uitgaven aan traktaties. 867 

Luuk Scholman vraagt of er nog nagevraagd is hoe het zit met de munten tijdens de 868 

constitutieborrel. 869 

Arthur Kampschuur zegt, middels een fraaie imitatie van John of Marion, dat hier niet naar gekeken 870 

is. 871 

Linda Gebel zegt dat meegegeven zal worden aan het opvolgende bestuur dat het belangrijk is om 872 

de muntjes te tellen. 873 

Luuk Scholman zegt dat er ook voor een bepaald bedrag muntjes gekocht wordt, dus het is 874 

überhaupt de vraag in hoeverre we geld terug zouden kunnen vragen. 875 

Linda Gebel zegt dat het maken van goede afspraken benadrukt zal worden. 876 

Jordi Uijens vraagt of er een plan is om de resterende thermosflessen te slijten. 877 

Linda Gebel zegt dat er nu geen concreet plan bestaat. Ze zegt ernaar te zullen kijken. 878 

Ruben Meijerink zegt dat ze eventueel aan sprekers kunnen worden gegeven. 879 

Kjelt Goutbeek zegt dat er een einddatum bepaald kan worden, waarna ze met korting verkocht 880 

kunnen worden of in het uiterste geval gratis kunnen worden weggegeven. 881 

Wouter Dreschler vraagt of er luider kan worden gesproken, in verband met het geluid uit de ruimte 882 

naast die van de ALV. 883 

Milan van Amerongen zegt dat het NKWP genoteerd staat als vooruitbetaalde contributie, terwijl in 884 

het stuk vermeld staat dat hier nog geen factuur van binnen is. 885 
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Linda Gebel zegt dat de contributie vanuit het vorige boekjaar vooruit betaald is, maar dat de 886 

betaling in dit boekjaar nog niet is gebeurd. Bij de passiva moet vooruit ontvangen bedragen staan, 887 

in plaats van vooruit betaalde. Dit zal aangepast worden. 888 

 889 

Pagina 18 890 

Milan van Amerongen zegt dat hij ziet dat er 200,- euro is uitgegeven aan lidmaatschapsgelden. Hij 891 

vraagt hoe dit zit. 892 

Linda Gebel zegt dat dit de teruggeboekte contributie betreft. 893 

 894 

Geheel 895 

Ruben Meijerink zegt dat het goed opletten is dat de begroting wordt gehaald en er geen geld 896 

overblijft.  897 

Jeroen Dols zegt dat er na het kennismakingsweekend een bedrag is betaald voor een kapotte 898 

prullenbak en twee stoelen. Hij zegt het goed te vinden dat het bedrag betaald is met oog op 899 

volgend jaar, waarvoor zijn complimenten. Ook wil hij zijn complimenten uiten over het algehele 900 

beleid van de penningmeester. 901 

Pol Muffels zegt dat het er keurig uit ziet. 902 

 903 

Wouter Dreschler leest de brief van de kascontrolecommissie voor. 904 

Wouter Dreschler zegt dat de 25,- euro jammerlijk is voor de leden die het betreft. Hij zegt dat de 905 

kascontrolecommissie het echter eens is met Linda Gebel. Hij zegt dat zij als penningmeester een in 906 

de statuten vastgelegde administratieplicht heeft. 907 

Linda Gebel zegt dat er inderdaad kleine obstakels ontstonden, zo is ze niet altijd even zorgvuldig 908 

geweest met de beschrijvingen bij declaratieformulieren. Ze zegt hier nauwkeuriger in geworden te 909 

zijn. Het debiteurenbeleid zal ze wat beter bijhouden, wat zal zorgen voor meer duidelijkheid. Ook 910 

de namenlijsten zullen strikt bijgehouden worden. Verder zegt ze de kascontrolecommissie te willen 911 

bedanken. 912 

 913 

Casper Veenhuysen zegt een stemverklaring te willen geven. 914 

Ferdinand Schotman nodigt Casper Veenhuysen uit zijn stemverklaring te willen toelichting. 915 

Casper Veenhuysen zegt dat een motie wel degelijk bindend is, gezien de ALV het hoogste 916 

besluitorgaan binnen de vereniging is. Hij zegt dat er vaak wordt gerefereerd aan artikel 5 van het 917 

HR, maar het is goed om te realiseren dat er iets bestaat als de geest van de wet. Hij zegt dat het 918 

niet betalen van het geld nooit de bedoeling van die regel kan zijn geweest. Hij zegt het echt heel 919 

kwalijk te vinden dat Linda Gebel aangeeft per definitie niets aan gevolg te geven aan de motie, 920 

waardoor hij zich genoodzaakt voelt om zich te onthouden van stemming. 921 

 922 

 923 

 924 

 925 

 926 

 927 

 928 

 929 

 930 
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Stemming financieel halfjaarverslag 931 

Jordi Uijens stelt voor louter de wijzigingen in het quorum, ten opzichte van de vorige stemming, 932 

voor te lezen. 933 

Famke Veenstra leest de veranderingen in het quorum voor. 934 

Ferdinand Schotman legt de stemprocedure uit. 935 

 936 

Aanwezig: 40 937 

Machtigingen: 5 938 

Totaal: 45 939 

 940 

Voor: 37 941 

Tegen: 0 942 

Onthouding: 8 943 

 944 

Het financieel halfjaarverslag is aangenomen. 945 

Ferdinand Schotman schorst de vergadering om 23.29 uur.  946 

Ferdinand Schotman heropent de vergadering om 23.43 uur. 947 

 948 

Input statutencommissie 949 

Ferdinand Schotman nodigt Mike van Diemen uit om de brief van de statutencommissie voor te 950 

lezen. Ook zegt hij dat het bedoeling is dat de ALV op dit moment louter input aan de commissie 951 

levert.  952 

Mike van Diemen leest de brief namens de statutencommissie voor.  953 

 954 

Voortgang statutencommissie 955 

Beste 67e ALV der studievereniging ismus, 956 

 957 

Op de afgelopen 66e ALV is de statutencommissie van ismus ingesteld. De afgelopen tijd zijn wij bezig 958 

geweest om de statuten en het Huishoudelijk Reglement van de vereniging door te nemen en eerste 959 

voorstellen voor mogelijke wijzigingen te maken. Via deze brief willen we jullie informeren over de 960 

voortgang van de commissie en willen we een aantal onderwerpen meegeven die we tijdens deze 961 

ALV graag met jullie bespreken.  962 

 963 

In de bijlage van deze brief staat een overzicht van de eerste verkenningen van de 964 

statutencommissie. De thema’s en eventuele onduidelijkheden uit deze bijlage willen we tijdens deze 965 

ALV bespreken en toelichten. Zowel voor eventuele wijzigingen in de statuten als het huishoudelijk 966 

reglement hebben we een onderscheid gemaakt in drie categorieën: 967 

 968 

1. Objectieve (tekstuele) verbeteringen 969 

In deze categorie staan vooral spelfouten, onduidelijkheden en andere verbeteringen die te maken 970 

hebben met het objectief verbeteren van onze statuten. Deze verbeteringen worden uiteindelijk in 971 

een speciale ALV samen met alle andere voorstellen ingediend, maar hoeven voor deze ALV niet 972 

besproken  te worden. Ze staan ter kennisgeving wel in de bijlage. 973 

 974 

2. Veranderingen met twee keuzes 975 
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In deze categorie staan eventuele wijzigingen in de Statuten of het HR, waar maar één keuze in te 976 

maken is: óf de huidige tekst, óf de voorbeeldtekst uit het schema. Ook hier hoeven we het tijdens 977 

deze ALV niet over te hebben, de voorstellen worden tijdens een volgende ALV ter discussie gelegde 978 

en later eventueel ingestemd. 979 

 980 

3. Veranderingen met meerdere opties 981 

In deze categorie vallen verschillende thema’s die betrekking hebben op verschillende artikelen van 982 

het HR en de statuten. Bij deze thema’s zijn er veel verschillende opties over voor eventuele 983 

wijzigingen en is er ook altijd de optie om de huidige situatie te behouden. Deze thema’s bespreken 984 

we graag tijdens deze ALV, zodat de statutencommissie weet welke kant we met deze thema’s op 985 

kunnen.  986 

 987 

Ook in die laatste categorie is het nog niet de bedoeling om een inhoudelijke discussie te voeren over 988 

de beste optie voor verandering of niet, we zijn simpelweg op zoek naar alle opties die de ALV op 989 

deze thema’s door ons wil laten onderzoeken. Bij een latere ALV kunnen we deze opties dan tegen 990 

elkaar afzetten, om zo over een eventuele statuten- of HR-wijziging te kunnen besluiten.  991 

 992 

Naast de in deze drie categorieën opgenomen thema’s heeft de statutencommissie nog meerdere 993 

onduidelijkheden gevonden en vragen geformuleerd die we graag met de notaris bespreken. Daar 994 

zoeken we zo snel mogelijk na deze ALV< met de input vanuit de ALV< contact mee. Overigens is het 995 

nog altijd mogelijk om andere thema’s voor de statutencommissie aan te dragen, zowel in de ALV als 996 

daarna. 997 

Wij hopen op een nuttige input tijdens deze ALV en gaan daar graag zo snel mogelijk mee verder. 998 

 999 

Met vriendelijke groet, 1000 

 1001 

De statutencommissie 1002 

Mike van Diemen 1003 

Jordi Uijens 1004 

Jelmer Bruurs 1005 

 1006 

Kjelt Goutbeek zegt dat de commissie ingesteld werd omdat de wijzigingen in de statuten lastig 1007 

waren, ook wegens een overlap met het HR dat ook werd herzien. Hij zegt dat onbekend is hoelang 1008 

het duurt voor het hele pakket af is. Hij vraagt hoe de commissie HR-wijzigingen in de tussentijd ziet. 1009 

Mike van DIemen zegt dat er veel overlap bestaat, zoals bijvoorbeeld de bestuursverkiezing. Het 1010 

heeft nu weinig toegevoegde waarde om het HR te wijzigen, het is beter om het in één keer goed te 1011 

doen. 1012 

Kjelt Goutbeek zegt dat een verandering niet per se dubbel werk is, aangezien die wijzigingen bij de 1013 

grote wijziging niet nogmaals gewijzigd hoeft te worden. Het HR heeft juist de intentie dynamisch te 1014 

blijven, middels het instellen van de commissie wordt dat nu dan weggenomen. 1015 

Jordi Uijens zegt dat het om praktische overwegingen gaat. Hij zegt dat het proces snel kan gaan, het 1016 

hoeft geen jaar te duren. Hij zegt niet in te zien waarom het HR eerst nog meermaals gewijzigd zou 1017 

worden, als het ook gewoon ineens kan. 1018 

Mike van Diemen zegt dat een motie tot wijziging altijd ingediend kan worden. De tekstuele 1019 

verbeteringen kunnen in ieder geval beter plaatsvinden bij de grote wijziging. 1020 
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Luuk Mevis vraagt waarom de brief de volgorde Mike van Diemen, Jordi Uijens en Jelmer Bruurs 1021 

kent. 1022 

Mike van Diemen zegt dat deze volgorde op lengte is gebaseerd. 1023 

 1024 

Ferdinand Schotman vraagt of er input is betreffende categorie 1 en 2.  1025 

Luuk Scholman vraagt of het zinsdeel ‘kan worden weggelaten’, betekent dat dit kan worden 1026 

weggelaten uit de statuten. 1027 

Mike van Diemen zegt dat het artikel gaat over verschillende zaken waar een lid zich jegens de 1028 

vereniging toe verplicht, zoals het betalen van contributie. Zoals het er nu staat is het in theorie 1029 

mogelijk om geroyeerd te worden bij het hebben van een ongeluk op de snelweg. 1030 

Luuk Scholman zegt dat er bij de tweede categorie een toelichting kan worden gegeven waarom er 1031 

voor die oplossing is gekozen, en om welke artikelen het exact gaat. 1032 

Mike van Diemen zegt dat deze zaken op de latere ALV uitvoerig besproken worden, dit dient louter 1033 

als kort overzicht van waar de commissie mee bezig is geweest. 1034 

Casper Veenhuysen zegt dat de regel een vrij algemene statutenregel is, die terug te vinden is bij 1035 

veel verenigingen. Hier valt veel in te zien, maar dat is onnodig. 1036 

Mike van Diemen zegt dat dit de inhoudelijke discussie betreft, die volgt op een later moment. 1037 

 1038 

Ferdinand Schotman vraagt of er vragen zijn binnen categorie 3. Hij zegt de categorie per thema te 1039 

zullen bespreken. 1040 

Ferdinand Schotman vraagt of er vragen zijn binnen het thema ‘Termijnen’. 1041 

Pol Muffels zegt dat termijnen van boekjaren en dergelijke vermoedelijk bij wet zijn vastgelegd. Het 1042 

is goed om dit met de notaris te overleggen. 1043 

Mike van Diemen zegt dat dit zal gebeuren. 1044 

Luuk Scholman vraagt of er nu louter gepraat wordt over input vanuit de ALV, of dat er al ruimte 1045 

voor discussie is. 1046 

Ferdinand Schotman zegt dat het nu alleen gaat om het aandragen van input. 1047 

 1048 

Ferdinand Schotman vraagt of er vragen zijn binnen het thema ‘Meerdaagse ALV’s’. 1049 

Casper Veenhuysen zegt dat wanneer besloten wordt te werken met een technisch voorzitter, hier 1050 

een concrete reden voor moet worden geformuleerd. 1051 

Milan van Amerongen vraagt of er een locatie bestaat waar doorgegaan kan worden met de ALV 1052 

zonder eindtijd. 1053 

Mike van Diemen zegt dat dit niet relevant is voor de statuten. 1054 

Jeroen Dols zegt dat de statutencommissie geen betogen of beschouwingen aan moet dragen, maar 1055 

louter opties. 1056 

Mike van Diemen zegt dat de commissie daarover nagedacht heeft, maar nog zoekende is naar een 1057 

goede manier om dit aan de ALV te presenteren. 1058 

 1059 

Ferdinand Schotman vraagt of er vragen zijn binnen het thema ‘Erelidmaatschap’. 1060 

Luuk Mevis zegt dat hij de term ‘groten der ismus’ toch even aan wil stippen. 1061 

Ruben Meijerink zegt dat het lid van verdienste een goed idee is, maar het hanteren van een 1062 

minimum per jaar is heel raar. 1063 

Pol Muffels zegt dat het hem wijsheid lijkt om echt na te denken over wat iets dergelijks in zou 1064 

moeten houden. 1065 
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 1066 

Ferdinand Schotman vraagt of er vragen zijn binnen het thema ‘Heraut’. 1067 

Luuk Mevis zegt dat er genoemd staat dat de relatie met de Heraut nu beter is dan enkele jaren 1068 

geleden. Hij zegt dat het bestuur de relatie met de Heraut bepaalt, de statuten bestaan alleen om op 1069 

terug te vallen als die goede relatie er niet is. 1070 

Pol Muffels zegt dat dit voortkomt uit het feit dat de Heraut van oorsprong onafhankelijk maar 1071 

louter gesubsidieerd was. Dat verhaal is nu niet meer van toepassing. Hij zegt dat het zodoende 1072 

geschrapt kan worden uit de stukken, en het gewoon een commissie binnen ismus kan zijn. 1073 

Jeroen Dols zegt dat het handig is om de mening te vragen van minstens één oud-hoofdredacteur, 1074 

gezien die niet meer naar ALV’s komen of actief zijn bij ismus. 1075 

 1076 

Ferdinand Schotman vraagt of er vragen zijn binnen het thema ‘Schorsing’. 1077 

Pol Muffels zegt dat het hem wijsheid lijkt om, als het gaat over input, na te denken over de 1078 

vereisten en over hoe iemand terug kan keren in de vereniging na een schorsing. Hij zegt dat het niet 1079 

alleen gaat over waarom iemand geschorst wordt, maar ook over hoe diegene na schorsing weer 1080 

welkom is. 1081 

Luuk Scholman zegt dat er nagedacht kan worden over termijnen van schorsingen. 1082 

Mike van Diemen vraagt hoe ver daar dan maximaal in zou kunnen worden gegaan. 1083 

Luuk Scholman zegt dat vastgesteld kan worden wat de termijn is, zonder een maximum te stellen. 1084 

Milan van Amerongen zegt dat dit aan het bestuur kan worden gelaten. Hij zegt dat het volgende 1085 

bestuur kan besluiten wat te doen met een lopende schorsing.  1086 

Luuk Mevis zegt dat er richtlijnen kunnen worden opgesteld, er kunnen classificaties worden 1087 

geformuleerd. 1088 

Mike van Diemen vraagt hoe uitgebreid Luuk Mevis dat dan zou willen zien. 1089 

Luuk Mevis zegt dat vergrijpen kunnen worden geclassificeerd. 1090 

Pol Muffels zegt dat specifiek de rol van het bestuur wordt gedefinieerd, alsmede de rol van de ALV 1091 

en eventueel de rol van een vertrouwenspersoon. 1092 

Luuk Scholman zegt dat het in het geval van schorsing lastig is als een bestuurslid persoonlijk 1093 

betrokken is. Het zou goed zijn om zodoende een combinatie met de ALV te creëren, waardoor het 1094 

vraagstuk niet alleen bij het bestuur komt te liggen. 1095 

 1096 

Ferdinand Schotman vraagt of er vragen zijn binnen het thema ‘Bestuursverkiezing’. 1097 

Mike van Diemen zegt dat iedere aangedragen verkiezing onderzocht wordt. 1098 

Irene Wilde zegt voor een andere manier van verkiezen te zijn. Ze zegt dat het goed is om als 1099 

commissie bij andere verenigingen te kijken, en daar de mogelijkheden uit te herleiden. 1100 

Mike van Diemen zegt dat dit idee inderdaad al bestond binnen de commissie. 1101 

Luuk Scholman zegt het wel goed is om nu alle levende ideeën uit te spreken.  1102 

Jordi Uijens vraagt de ALV om inderdaad ideeën te benoemen.  1103 

Casper Veenhuysen zegt dat er vaak een commissie wordt samengesteld met het bestuur, een lid 1104 

binnen de vereniging en een extern persoon. Het is goed om eventueel te loten wie vanuit de 1105 

vereniging zitting in de commissie zou nemen, in plaats van dat er over gestemd wordt. 1106 

Tim Jacobs zegt dat de manier van verkiezen uniek is voor ismus. Maar, dat de formatie vervolgens 1107 

op allerlei manieren uit kan vallen wringt. Hij zegt het een idee te vinden om te zoeken naar een 1108 

systeem met verkiezings-ALV, maar waarbij de ALV meer inspraak heeft binnen de functieverdeling. 1109 

Jelmer Bruurs zegt dat een dergelijke constructie bij andere verenigingen bestaat. 1110 
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Casper Veenhuysen zegt dat wanneer over een wijziging gestemd wordt, er een concreet probleem 1111 

moet worden geschetst met daarvoor geformuleerde oplossing. 1112 

Mike van Diemen zegt dat de commissie probeert een zo compleet mogelijk beeld over een 1113 

onderwerp te schetsen. 1114 

Kjelt Goutbeek zegt dat problemen inderdaad opgelost moeten worden, maar niet voor alles is een 1115 

probleem nodig. Hij zegt dat iets mogelijk beter kan, terwijl het niet slecht gaat. 1116 

Luuk Scholman vraagt aan Casper Veenhuysen of er dan geloot zou worden uit een groep 1117 

bereidwillige leden. 1118 

Casper Veenhuysen zegt dat dit klopt. 1119 

Luuk Mevis zegt dat er een hypothetische situatie denkbaar is waarbij vijf kandidaten zich melden 1120 

waarvan de ALV denkt dat er maar vier van geschikt zijn. Het is nu procedureel heel lastig om de 1121 

ongeschikte kandidaat uit het bestuur te houden, dit is iets om als commissie mee te nemen. 1122 

Mike van Diemen zegt dat hier naar gekeken zal worden. 1123 

Luuk Scholman vraagt of Luuk Mevis dit ook in het Nederlands zou kunnen vertellen. 1124 

Jeroen Dols zegt dat indien de sollicitatiecommissie wordt onderzocht, er gekeken moet worden 1125 

naar een drieledige en vijfledige sollicitatiecommissie. 1126 

Irene Wilde zegt dat er veel nostalgische gevoelens leven rondom de huidige manier van verkiezen. 1127 

Ze zegt het in het achterhoofd moet worden gehouden dat het belangrijkste is dat de beste mensen 1128 

op de beste plaatsen terecht komen. 1129 

Mike van Diemen zegt dat het inderdaad niet per se de bedoeling is om te wijzigen, maar dat alle 1130 

rechtsgeldige opties op tafel komen. 1131 

 1132 

 1133 

Ferdinand Schotman vraagt of er vragen zijn over het geheel. 1134 

Kjelt Goutbeek zegt dat het belangrijk is om zo min mogelijk in de statuten te schrijven. Alles wat in 1135 

het HR kan moet daar ook in, het wijzigen hiervan is goedkoper en makkelijker. 1136 

 1137 

W.V.T.T.K. 1138 

- 1139 

 1140 

Rondvraag 1141 

Julian de Batz vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de avond, en het bestuur voor het verrichte 1142 

werk. 1143 

Borg Muller vraagt of hij Arthur Kampschuur mag bedanken voor zijn inzet binnen Mengelmoes, 1144 

Linda Gebel mag bedanken voor het financieel halfjaarverslag en de ALV mag bedanken voor het vlot 1145 

verlopen van de ALV. 1146 

Milan van Amerongen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de vlot verlopen ALV en Linda Gebel 1147 

mag feliciteren met de winst van de How I Met Your Mother pubquiz. 1148 

Casper Veenhuysen vragt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor 1149 

het halfjaarverslag, Linda Gebel mag bedanken voor het financieel halfjaarverslag en Arthur 1150 

Kampschuur mag bedanken voor het langskomen op de koffie. 1151 

Collin van de Wiel vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur in het algemeen 1152 

mag bedanken. 1153 

Janno Rook vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor een 1154 

goed verslag, mag hopen op een prachtig tweede halfjaar en mag vragen of hij al naar huis mag. 1155 
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Simone Spijkerman vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor 1156 

het halfjaarverslag, Linda Gebel mag bedanken voor het financieel halfjaarverslag en of ze zich mag 1157 

aansluiten bij Milan van Amerongen betreffende de pubquiz. 1158 

Jasper Derriks vraagt of hij de ALV mag bedanken voor een mooie avond. 1159 

Pieter Sloot vraagt of hij Linda Gebel mag vragen of haar kamer nog steeds een bende is. 1160 

Tobias van Schooneveld vraagt of hij de ALV mag bedanken voor het tot zo laat doorgaan dat hij de 1161 

laatste tien minuten bij heeft kunnen wonen. 1162 

Mike van Diemen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en de geleverde input omtrent de 1163 

statutencommissie, Linda Gebel mag feliciteren met het financieel halfjaarverslag, het bestuur mag 1164 

feliciteren met het halfjaarverslag, Irene Wilde mag bedanken voor de puike inzet binnen Unit-P en 1165 

of hij mag melden dat de crypto van de ANS helemaal kut is. 1166 

Luuk Scholman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de gezellige ALV, het bestuur mag bedanken 1167 

voor het eerste halfjaar, Linda Gebel mag bedanken voor het financieel halfjaarverslag, aan 1168 

Ferdinand Schotman mag vragen wie de topscorer van FC Twente is en aan Arthur Kampschuur mag 1169 

vragen of hij nog plaatjes gaat draaien bij een ismusborrel. 1170 

Irene Wilde vraagt of ze Unit-P mag feliciteren met een voltallige aanwezigheid op een activiteit, de 1171 

ALV mag bedanken voor de ALV zoals een ALV hoort te zijn, het bestuur nog veel plezier toe mag 1172 

wensen en Mike van Diemen mag vragen zijn bek te houden. 1173 

Ruben Meijerink vraagt of hij het bestuur en de ALV mag bedanken voor de ALV en aan de ALV mag 1174 

vragen wat hij met de volgende 1,75 uur van zijn leven moet doen. 1175 

Jelmer Bruurs vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, de ALV mag bedanken voor de 1176 

geleverde input aan de statutencommissie, het bestuur mag bedanken voor de ALV, zijn 1177 

complimenten mag uitspreken voor het afronden van de ALV voor twee uur ‘s nachts en of hij mag 1178 

vragen of het precies duidelijk is wie toch die voorzitter van de accessoirecommissie is die 1179 

uitzonderlijk goed loopt. 1180 

Jeroen Dols vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor het 1181 

eerste halfjaar, Linda Gebel mag bedanken voor het financieel halfjaarverslag, de 1182 

kascontrolecommissie mag bedanken voor haar bijdrage, de statutencommissie mag bedanken voor 1183 

haar bijdrage, Arthur Kampschuur mag vragen wie zijn favoriete Brabantse carnavalsartiest is en aan 1184 

Ferdinand Schotman mag vragen wie de topscorer van Fortuna Sittard is. 1185 

Tim Jacobs vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor het 1186 

gevoerde beleid van het afgelopen halfjaar en voor de introductie van secretaris borrelnootjesdag en 1187 

de lustrumcommissie mag bedanken voor het afgelopen jaar. 1188 

Pol Muffels vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Ruud Smits mag bedanken voor zijn 1189 

aanwezigheid, het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar, het bestuur, Linda Gebel in 1190 

het bijzonder, mag feliciteren met de succesvolle stemmingen over de verslagen en de 1191 

lustrumcommissie mag bedanken voor het fantastische lustrum wat ze ooit georganiseerd hebben. 1192 

Jordi Uijens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en de input gegeven aan de 1193 

statutencommissie, het bestuur mag bedanken voor het leiden van de ALV, de goede verslagen en 1194 

het leuke afgelopen halfjaar en aan Ferdinand Schotman mag vragen welke zes Nederlanders in de 1195 

Bundesliga hebben gespeeld namens Bayern München. 1196 

Luuk Mevis vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor het 1197 

afgelopen halfjaar, het bestuur nog veel plezier mag wensen, de statutencommissie mag bedanken 1198 

voor het harde werk, zichzelf mag bedanken voor zijn handgebaren, Jeroen Dols mag bedanken voor 1199 

het zorgen van de aanwezigheid van, naast hemzelf, een pispaal, Unit-P mag complimenteren met 1200 
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hun voltallige aanwezigheid en Tim Jacobs mag bedanken voor zijn bijdrage aan de 1201 

lustrumcommissie. 1202 

Jet Dunnewind vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur mag bedanken voor 1203 

het leuke halfjaar. 1204 

Jeroen Mooijman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor 1205 

de harde inzet, Arthur Kampschuur mag vragen om nooit meer AH Basic pannenkoeken in een fles te 1206 

mixen en Bas Mandos mag vragen om nooit meer een pokerduo met Kjelt Goutbeek te vormen. 1207 

Maikel Janssen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur mag bedanken voor 1208 

het afgelopen halfjaar. 1209 

Sam Hoksbergen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en iedereen mag verwachten in de 1210 

TKB. 1211 

Gohar Pogosian vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag danken voor de 1212 

prachtige inzet en het bestuur veel succes mag wensen voor het komende halfjaar, Ruud Smits mag 1213 

bedanken voor zijn aanwezigheid en Linda Gebel mag vragen of het mogelijk is om als vervoer voor 1214 

het kennismakingsweekend de tandem van Ruud Smits en Kjelt Goutbeek te gebruiken. 1215 

Ruud Smits vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de leerzame en inhoudelijke ALV, het bestuur 1216 

mag bedanken voor het kort houden van de ALV en iedereen mag bedanken voor het luchtig 1217 

omgaan met zijn afwezigheid. 1218 

Vera Koppelman vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur mag bedanken voor 1219 

het halfjaarverslag. 1220 

Sya Velthuis vraagt of ze zich bij al het voorgaande aan mag sluiten, de ALV mag bedanken voor de 1221 

aanwezigheid en het bestuur in het algemeen mag bedanken. 1222 

Boris de Geest vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur in het algemeen mag 1223 

bedanken. 1224 

Kirsten Mazeland vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur mag bedanken voor 1225 

een mooi eerste halfjaar. 1226 

Wouter Dreschler vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur mag bedanken 1227 

voor de halfjaarverslagen. 1228 

Walthièro van der Kamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken 1229 

voor het afgelopen halfjaar, Linda Gebel mag bedanken voor het financieel halfjaarverslag en Bas 1230 

Mandos mag bedanken voor het weggooien van vijf maanden over de datum zijnde pakken boter. 1231 

Gijs Weijkamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor de 1232 

inzet het afgelopen halfjaar en het bestuur veel plezier mag wensen voor het komende halfjaar. 1233 

Fenne Saalmink vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de prettige en korte ALV en het bestuur nog 1234 

heel veel succes mag wensen. 1235 

Kjelt Goutbeek vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag feliciteren met de 1236 

goede uitslagen op de verslagen, Ferdinand Schotman mag feliciteren met het goed leiden van de 1237 

ALV, aan Bas Mandos mag vragen wanneer ze het casino in gaan, om vervolgens het casino weg te 1238 

spelen en in Parijs tienduizend op de bar kapot te smijten, Linda Gebel mag vragen aan haar 1239 

opvolger mee te geven dat het geld uit de meerjarige richtlijn ook uitgegeven kan worden aan 1240 

tweetakttandems en aan Ruud Smits mag vragen wanneer hij Ferdinand Schotman gaat onthoofden. 1241 

Arthur Kampschuur vraagt of hij iedereen mag bedanken voor de lieve woorden. 1242 

Famke Veenstra vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, de ALV mag danken voor het stellen 1243 

van nul vragen aan haar in de rondvraag en de ALV mag bedanken voor een leuk eerste halfjaar.  1244 
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Linda Gebel vraagt of ze iedereen mag bedanken voor de felicitaties, Milan van Amerongen mag 1245 

bedanken voor zijn felicitatie over de How I Met Your Mother pubquiz, Gohar Pogosian mag 1246 

antwoorden met dat tandems een leuk idee zijn maar wat ambitieus zijn om de Klonie mee te 1247 

bereiken, aan Pieter Sloot mag antwoorden dat haar kamer verbeterd is, aan Kjelt Goutbeek mag 1248 

vertellen dat er een mogelijkheid is dat de opmerking mogelijk geapprecieerd wordt, de ALV mag 1249 

bedanken voor de ALV en de ALV mag bedanken voor de input aan de statutencommissie. 1250 

Bas Mandos vraagt of hij de ALV mag bedanken dat het 00.31 uur is, Kjelt Goutbeek mag 1251 

antwoorden met de vraag wat hij vanavond te doen heeft en Walthièro van der Kamp mag 1252 

antwoorden dat de pakken boter inderdaad opgeruimd zijn, maar dat hij geen idee heeft hoe het 1253 

met de peer is die zes weken geleden in zijn keukenkastje intrek nam. 1254 

Ferdinand Schotman vraagt of hij iedereen mag danken voor de aanwezigheid, Luuk Scholman mag 1255 

antwoorden met Boeren, Jeroen Dols mag antwoorden met Semedo, Jordi Uijens mag antwoorden 1256 

met Jol, Wouters, Van Bommel, Braafheid en Robben, Kjelt Goutbeek mag bedanken, mag zeggen 1257 

dat Ruud Smits hem hopelijk niet onthooft en aan iedereen mag vragen om de glazen mee te 1258 

nemen. 1259 

 1260 

Sluiting 1261 

Ferdinand Schotman sluit de vergadering om 00.35 uur. 1262 


